
 

Z Á P I S N I C A 
zo štvrtého neplánovaného rokovania MsZ v Turzovke, konaného  

dňa 10. 8. 2021 na Mestskom úrade v Turzovke 
 

 

 

P R Í T O M N Í  : 
 

1. MUDr. Jozef  BAJCÁR 

2. MUDr. Viera  BELKOVÁ 

3. JUDr. Martin  BIRKA 

4. Ing. Jozefa  DLHOPOLČEKOVÁ 

5. Marián  CHUDEJ 

6. Ladislav  KADURA 

7. Mgr. Štefan  KOMPÁNEK 

8. Emília  MACHOVÁ 

9. Ing. Jana  MAJTANOVÁ 

10. PaedDr. Eleonóra  RUDINSKÁ 
 

JUDr. Ľubomír  GOLIS,  primátor mesta 

JUDr. František  MRAVEC,  prednosta MsÚ 

Emília  LUČANOVÁ,  hlavná kontrolórka 

Terézia  REPČÍKOVÁ,  vedúca úseku ekonomického MsÚ 

Mgr. Anna  HRTÚSOVÁ,  ekonomický úsek MsÚ 

Ján  SCHUTZ,  TVT 

Helena  STAŠKOVANOVÁ,  MsÚ 
 

 

 

          Rokovanie Mestského zastupiteľstva v Turzovke otvoril primátor mesta p. JUDr. 

Ľubomír Golis.  V úvode  privítal na zasadnutí  prítomných poslancov.  Konštatoval,  že je 

prítomných 10 poslancov a zastupiteľstvo je schopné uznášať sa. Oznámil prítomným 

poslancom, že dnes bude hlasovanie aklamačne, zdvihnutím ruky. 
 

 

 

AD 2/  Schválenie programu rokovania mestského zastupiteľstva, voľba návrhovej  

komisie, určenie overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľky zápisnice 

            V tomto bode primátor mesta predložil na schválenie program rokovania, ktorý bol 

doručený elektronicky všetkým poslancom na pozvánke a tvorí prílohu zápisnice. 
                     

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 88 
 

 

Program rokovania:  
 

1. Otvorenie rokovania 

2. Schválenie programu rokovania mestského zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, 

určenie overovateľov zápisnice,  určenie zapisovateľky zápisnice 
3. Schválenie výsledkov vyhodnotenia  obchodnej verejnej súťaže č. 1/2021 – výber 

najvhodnejšej  ponuky  na kúpu nehnuteľností  a uzatvorenie kúpnej zmluvy na nehnuteľný 

majetok mesta: Stavby č. súp. 9,  stojacej na parcele C-KN č. 164/4 – zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 675 m2 a pozemky s parcelným číslom C-KN č. 164/4 – zastavaná  

plocha a nádvorie o výmere 675 m2 a  C-KN č. 164/20 – zastavaná  plocha a nádvorie 
o výmere 1167 m2, zapísané na liste vlastníctva č. 1341. 
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4. Schválenie výsledkov vyhodnotenia  obchodnej verejnej súťaže č. 2/2021 – výber 

najvhodnejšej  ponuky na kúpu nehnuteľností  a uzatvorenie kúpnej zmluvy na nehnuteľný 

majetok mesta: pozemky v MČ Predmier  o celkovej  výmere 5280  m2, a to nasledovne: C-
KN č. 6585/3 – druh pozemku: vodná plocha o výmere: 49 m2;  C-KN č. 6585/2 – druh 

pozemku: vodná plocha o výmere: 449 m2;  C-KN č. 6583/2 – druh pozemku: vodná plocha 

o výmere: 16 m2; C-KN č. 6584/2 – druh pozemku: vodná plocha o výmere: 7 m2;  C-KN č. 
6588/3 – druh pozemku: vodná plocha o výmere: 2594 m2; C-KN č. 6582/5 – druh pozemku: 

TTP  o výmere: 1067 m2; C-KN č. 6582/4 – druh pozemku: TTP  o výmere: 548 m2; C-KN 

č. 6598/5 – druh pozemku: TTP  o výmere: 342 m2;  C-KN č. 6598/4 – druh pozemku: TTP  
o výmere: 208 m2;  zapísané na LV č. 1341. 

5. Stanovisko HK k návrhu zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2021 
6. Návrh IV. zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2021 
7. Návrh na uzatvorenie Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve medzi Mestom Turzovka 

a spoločnosťou Družstvo Agrofond Bukovina za účelom realizácie stavby: Oddychová zóna 

na vrchu Bukovina 
8. Rôzne 
9. Záver 

 

p. primátor – predložil na schválenie doplnenie bodu do programu rokovania: Návrh na 

schválenie spolufinancovania projektovej žiadosti o NFP za účelom realizácie malého projektu 

– “Rok na dedine plný tradícií a zvykov... „ 

    Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým poslancom,  

v tlačenej forme bol odovzdaný prítomným poslancom pred rokovaním MsZ a tvorí prílohu 

zápisnice. 
                     

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 88/A 
 

 

Primátor mesta predložil zloženie návrhovej komisie: Ing. Jana MAJTANOVÁ, PaedDr. 

Eleonóra RUDINSKÁ, JUDr. Martin BIRKA 
                      

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 89 
 

 

     Primátor  mesta  určil  overovateľov  zápisnice: Marián CHUDEJ, MUDr. Jozef BAJCAR 

ako aj  zapisovateľa:  Helena  Staškovanová  
 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 90 
 

 

                    

AD  3/  Schválenie výsledkov vyhodnotenia obchodnej verejnej súťaže č. 1/2021 

             Predmetný materiál bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu zápisnice. 

p. Hrtúsová – uviedla predmetný bod rokovania 
 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 91 
 

 

                    

AD  4/  Schválenie výsledkov vyhodnotenia obchodnej verejnej súťaže č. 2/2021 

             Predmetný materiál bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu zápisnice. 

p. Hrtúsová – uviedla predmetný bod rokovania 
 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 92 
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AD/ 5  Stanovisko HK k návrhu zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2021 

            Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, bol doručený elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu zápisnice. 
 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 93       
   

 

                    

AD  6/  Návrh IV. zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2021 

             Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu zápisnice. 

p. Repčíková – uviedla predmetný bod rokovania 

p. Kompánek – s navýšením v pol. Kultúrna sála v Predmieri nesúhlasí, nakoľko vychádza 

                          navýšenie o 200 % 

                      – dáva procedurálny návrh na presun financií vo výške 30.000,- € v programe  

                         7 podprograme 7.1 na statické posúdenie lávok a mostov v meste 

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Birka – nesúhlasí s navýšením v programe 9 o 50.000,- €, nakoľko suma bola riadne 

                 vysúťažená a pri verejnej obchodnej súťaži mohol uspieť napr. štvrtý uchádzač  

              – podal procedurálny návrh – žiada sumu vrátiť späť do rezervného fondu, návrh 

                 tvorí prílohu zápisnice 

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Kompánek – už dlhodobo sa vedelo, že ceny budú zvýšené 

                       – svoj návrh sťahuje a podporuje návrh p. Birku 

p. Dlhpolčeková – podporuje, aby sa táto akcia dokončila, nakoľko mesto dobre hospodári 

                            – dívajme sa na to tak, aby sme v realite žili aj pracovali 

p. zástupkyňa – videla reláciu v televízií, ako sa zvýšili všetky ceny v rámci Slovenska 

                       – požiadala p. Machovú, keby povedala o koľko percent sa zvýšili ceny  

                          stavebných materiálov 

p. Máchová – USB doska a železo o 150 %, polystyrén o 120 %, suché zmesi o 5 % 

                    – každý vedel, že ceny materiálov pôjdu hore, čiže mohli si urobiť finančnú  

                       rezervu 

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Kompánek – ceny išli hore už od januára 

                       – keď sme navýšili zo 400.000,-€ na 600.000,-€ pre kultúrnu sálu v Predmieri, 

                          koľko bude navýšenie pri Dome seniorov na Vyšnom Konci 

                       – dnes sa tu rozhadzuje len tak, bez dodatkov zmluvy a nabudúce tu príde návrh 

                          na vzatie úveru 
 

 

 

HLASOVANIE o procedurálnom návrhu poslanca JUDr. Martina Birku: Z kapitoly 9.4 

Technické zázemie pre kultúru mesta presunúť sumu 50.000,-€ späť do rezervného fondu  
 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 94 
 

 

 

HLASOVANIE o Návrhu IV. zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2021 
 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 94/A 
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AD  7/  Návrh na uzatvorenie Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve medzi Mestom Turzovka  

 a spoločnosťou Družstvo Agrofond Bukovina za účelom realizácie stavby: 

 Oddychová zóna na vrchu Bukovina 

             Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu zápisnice. 

p. Kompánek – má pripomienku – z Turzovky nejde žiadna oficiálna komunikácia, táto je 

                         z obce Dlhá nad Kysucou a aj keď si pozemky kúpime, budú v susednej obci, 

                         máme peknú lokalitu napr. v Hlinenom 

                      – informoval, že Družstvo Agrofond Bukovina je zadlžené 

p. Birka – nesúhlasí s tým, aby sme budovali v obci Dlhá nad Kysucou, ak máme niečo 

                 budovať, tak len v našom meste, už viackrát žiadal projekt do Predmiera 

p. Dlhopolčeková – pozemky sú presne na hranici nášho mesta a obce Dlhá nad Kysucou 

p. Rudinská – od začiatku bola proti rozhľadni, tie prístupové cesty budú vlastne aké a  

                       komu budú patriť 

                    – napr. Živčáková bola v Turzovke a už patrí Korni 

p. Bajcar – vysvetlil, že Živčáková je stále naša, kaplnka je na pozemkoch Turzovky a nový 

                   chrám je na pozemkoch Korne 

p. Kompánek – cesta, ktorá ide okolo školy, nie je vedená ako cesta, ale sú to súkromné  

                          pozemky, ktoré si vlastníci môžu napr. oplotiť a už sa tam nikto nedostane 

p. Chudej – najkrajší výhľad nie je z Košarísk ale zo Živčákovej, kde by bola najlepšia 

                    rozhľadňa 

Odpovedal ihneď p. primátor a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia 
 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 95 
 

 

p. primátor – požiadal návrhovú komisiu o predloženie uznesenia k projektu“ „Rok na dedine 

                      plný tradícií a zvykov“ 
 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 96 
 

 

 

AD  8/  Rôzne 
         
p. Kompánek – už dlhšiu dobu oslovujú občania poslancov a žiadajú vybudovanie 

                         viacúčelového ihriska v Predmieri 

                      – na základe požiadaviek občanov mestskej časti Predmier predložil žiadosť 

                         o vybudovanie viacúčelového ihriska aj s návrhom na uznesenie, táto tvorí 

                         prílohu zápisnice 
 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 97 
 

 

 

p. Majtanová – požiadala o osadenie2 ks zrkadiel na Bukovine – u p. Puchoňovej a  

                         p. Bytčánkovej, nakoľko je tam zlá viditeľnosť 

                      – upozornila na nedostačujúci kanál pri novej ceste na Vyšnom Konci 
 

 

 

p. Bajcar – požiadal, nech sa oddychové centra vybudujú vo všetkých mestských častiach 
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p. Hurytová – má pripomienku, že občania musia platiť za odpady aj za osoby, ktoré žijú 

                       v zahraničí 

Odpovedal ihneď p. primátor 
 

 

AD  9/  Záver 
         
               Nakoľko program rokovania MsZ bol vyčerpaný, primátor mesta poďakoval všetkým 

poslancom za účasť a rokovanie MsZ ukončil.  
 

 

 

 

 

 

 

Prednosta MsÚ      Primátor mesta 

JUDr. František  MRAVEC, v. r.    JUDr. Ľubomír  GOLIS, v. r. 
 

 

 

 

 

 

 

Zapísala:  Helena Staškovanová,  pracovníčka MsÚ 


	Prednosta MsÚ      Primátor mesta

